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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  4 DE L’AJUNTAMENT DE 
SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 25/2019 
Caràcter: ordinari 
Data: 15 d’abril de 2019 
Horari: 19.00 a 20.05 h 
Lloc: Centre Cívic de Can Llong 
 
 
Assistents 
 
Ramon Vidal López, president 
Carlos Corcuera Plaza, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Rafael López García, vocal de la Crida per Sabadell 
Anfós Espínola del Amo, vocal de l’Associació Unió Veïnal de Can Llong i Castellarnau 
Francisco Lesmes Flores, vocal de les entitats regionals 
Vicenta Campillo Pardo, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Encarnació Ramos Sánchez, vocal del CAP Can Rull 
Maria José Bustos Casado, representant de CiU (5%) 
Eva Vives Abellà, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Núria Oliva Viles, tècnica de territori del Districte 
 
 
Absents 
 
Ahmed Msiad, vocal de les entitats culturals 
Carme Berbel Navarro, vocal dels centres d’atenció primària 
Manuel Blanco Sánchez, representant de Guanyem Sabadell (5%) 
Eva Prat Vila, representant del PP (5%) 
 
Excusen la seva absència: 
 
Joaquín Domínguez Luque, vocal de Ciutadans 
Emili Masoliver Puig, vocal d’ERC 
Juan Pedro Solano Rodríguez, vocal d’Unitat pel Canvi 
Juan Moreno González, vocal de l’AV de Can Rull 
Montserrat Porta Montfort, vocal de l’Associació d’Activitats Veïns de la Concòrdia 
Enrique Pérez Sanz, vocal de l’AV de Nous Barris Oest – Can Llong 
Maria Cruells Sallent, vocal de les entitats de gent gran 
Elena Marcelo Cañal, vocal de les entitats de gent gran 
Cristian García Vargas, vocal de les entitats culturals 
Miguel Ortiz Alvarez, vocal de les entitats esportives 
Sergi Asensio Baño, vocal de les entitats juvenils 
Agustín Lorca González del Peral, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Enrique Martínez Fernández, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de les actes anteriors. 
2. Balanç del Consell del mandat 2015-2019. 
3. Informació dels consells sectorials. 
4. Comunicacions. 
5. Torn obert de paraules. 

 
Tot i no existir a l’inici de la sessió, el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Text 
refós del Reglament Municipal dels Consells de Districte aprovat l’11 d’octubre de 2017, el 
president, el Sr. Ramon Vidal, declara oberta la sessió. Es posposa el primer punt de l’ordre del 
dia a l’espera de la incorporació dels vocals necessaris per tenir el quòrum, la qual cosa 
s’aconsegueix poc temps després de l’inici de la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de les actes anteriors 
 

El Sr. Ramon Vidal demana si hi ha esmenes a l’acta anterior. La Sra. Vicenta Campillo fa 
una esmena a l’acta, en l’apartat 7 Torn obert de paraules en el tercer paràgraf on s’ha escrit: 
“ningú se’n va assabentar fins que van començar les obres, ni ràdio, ni diari, ni associació de 
veïns i com a veïna es pregunta què passa amb la canalla. Finalitza dient que vol resposta 
en un sentit o en un altre però resposta” ha de constar: 
 
“ningú se’n va assabentar fins que van començar les  obres, ni ràdio, ni diari de 
Sabadell ni es va comunicar en el Consell del Distr icte i com a veïna es pregunta què 
passa amb la canalla. Finalitza dient que vol respo sta en un sentit o en un altre però 
resposta”. 
 
La Sra. Vicenta Campillo demana que consti en acta que no té resposta de la seva 
demanda. Atès que no hi ha més esmenes l’acta 24/2019 de 13 de febrer queda aprovada. 
 
 

2. Balanç del Consell del mandat 2015-2019 
 

El Sr. Ramon Vidal amb el suport d’una presentació PowerPoint mostra els presidents dels 
set consells del districte durant el mandat 2015-2019. A continuació mostra la composició 
dels consells per àmbits i el nombre total de membres, destaca la incorporació en el consell 
del districte 4 d’una entitat esportiva. Mostra la gràfica de distribució entre entitats veïnals, 
altres entitats i representació política. Comenta el nombre de sessions ordinàries i 
extraordinàries i mostra les dades d’assistència destacant que el Consell del Districte 4 és el 
segon més participatiu amb un 49% de mitjana d’assistència. Detalla els temes tractats 
durant la legislatura i valora positivament la presentació de les entitats malgrat encara n’hagi 
quedat alguna pendent de presentar. 
 
(19:15 Arriba el Sr. Rafael López) 
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3. Informació dels consells sectorials 
 
El Sr. Anfós Espínola dona compte dels temes tractats en el Consell de Salut del 20 de març 
exposant que la majoria d’actes que exposarà estan passats en el temps. Explica que es va 
parlar del paper de les biblioteques com agents de salut i del desenvolupament d’activitats i 
xerrades en aquest àmbit durant la setmana de la salut. Exposa que es van valorar les 
mesures del pla d’hivern i el responsable d’Urgències del Taulí va explicar que s’havia 
desenvolupat d’acord amb les previsions. Es va tractar el Fòrum de Salut 2019 destacant 
que un dels temes centrals va ser la resiliència i se’n va fer una bona valoració general. 
Afegeix que es va tractar el trasllat del Servei d’Oncologia Pediàtrica del Taulí exposant que 
és una decisió antiga, explicada i mantinguda per criteris d’eficiència segons el CatSalut. 
Exposa que va intervenir per manifestar el seu desacord i fer incís en què en els estudis cal 
tenir en compte que es parla de persones i considerar altres criteris. Finalment explica que 
es va fer una reflexió sobre el propi Consell de Salut per valorar-ne el funcionament i les 
possibilitats de millora. 
 
El Sr. Ramon Vidal destaca respecte el Fòrum de Salut l’ús dels MUPI de la ciutat que han 
contribuït a la major difusió i publicitat dels actes, destaca la bona proposta de la biblioteca i 
la donació de sang i en fa una valoració positiva. 
 
 

4. Comunicacions 
 
El Sr. Ramon Vidal comunica la situació del CAP Can Llong explicant que a finals d’abril o 
principis de maig es fa el lliurament del projecte definitiu i a partir d’aquí es fa l’anunci de 
licitació i en un període de 12-15 mesos pot estar construït, previsiblement a finals del 2020. 
 
El Sr. Rafael López explica que per procediment els terminis són més llargs. 
 
El Sr. Ramon Vidal trasllada que s’ha aprovat el Pla Estratègic de Participació. 
 
La Sra. Eva Vives explica que amb l’aprovació del Pla Estratègic de Participació s’ha suspès 
la constitució automàtica dels Consells del Districte i s’obre un període màxim de dos anys 
per fer reflexió de quin model es vol, com s’ha de fer i treballar en aquest sentit. 
 
(19:40 Arriba la Sra. Maria José Bustos) 
 
El Sr. Carlos Corcuera matisa que a la Comissió Informativa es va especificar que es podien 
convocar si així ho volien els diferents membres. 
 
La Sra. Eva Vives explica que els espais que no estan regulats seguiran funcionant com per 
exemple la Taula de Can Llong i destaca que en l’última sessió hi va haver molta participació 
ja que es tractava un tema molt proper al veïnat. 

 
 
5. Torn obert de paraules 
 

La Sra. Vicenta Campillo comunica la seva voluntat d’acabar com a vocal i traspassar el 
paper a una altra persona de l’entitat, demana que quan es facin convocatòries que es 
traslladin a l’entitat per tal de poder fer el relleu a la persona que ocuparà el seu lloc. 
 
La Sra. Encarnació Ramos comunica que ella es jubila i que quan es faci la constitució 
d’algun nou model que li facin saber per tal de donar el relleu. 
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El Sr. Ramon Vidal agraeix la presència i la participació dels diferents membres del consell i 
la seva implicació en els temes de barri. Destaca i valora molt positivament el treball de les 
entitats en benefici de la ciutat i manifesta que ha estat un plaer treballar amb elles. 
 
La Sra. Vicenta Campillo es queixa que els representants polítics no assisteixen als Consells 
de Districte. Explica que han presentat l’entitat a diferents Consells i en destaca les 
diferències de funcionament, en un cas hi havia públic i es va generar debat i valora 
l’experiència positivament. 
 
El Sr. Rafael López manifesta, com a representant de la Crida per Sabadell, desconfiança en 
el model. El valora positivament en el sentit que serveix per conèixer les entitats del barri i 
s’excusa ja que per motius familiars en l’últim any no ha pogut assistir a totes les sessions. 
 
El Sr. Francisco Lesmes es queixa ja que es marca un dia concret de la setmana. 
 
El Sr. Anfós Espínola exposa que en qüestiona el nom i trobaria més adient que es digués 
fòrum. Explica que ha fet una crida al veïnat perquè vinguessin a la sessió i no ha convençut 
ningú. Respecte la participació afegeix que la setmana anterior es va fer una protesta pels 
barracons organitzada per les AMPES de les entitats educatives i van treure 500 persones al 
carrer per fer pressió als polítics i en valora positivament la capacitat de mobilització. 
Respecte els temes pendents a part dels barracons dels centres educatius, demana per les 
obres del Parc de les Aigües i la plaça Lisboa i per l’estació de RENFE al barri. 
 
El Sr Rafael López pregunta per les obres i si l’empresa és la mateixa per les dues obres. 
 
La Sra. Eva Vives respon que desconeix l’empresa guanyadora i trasllada que es començarà 
per la plaça Lisboa i a continuació es farà el Parc de les Aigües, que des de Districte s’estan 
preparant els avisos d’inici d’obra i no li consten canvis en les dates que es van facilitar. 
 
El Sr. Carlos Corcuera aporta que fa anys es va fer un estudi d’ADIF respecte l’estació de 
RENFE i no era viable per població, desconeix si la situació ha canviat. 
 
La Sra. Maria José Bustos destaca el tema de l’aparcament que va sortir a la Taula de Can 
Llong i la problemàtica que es generarà quan comencin les obres. Es genera un debat sobre 
les fórmules i possibles alternatives d’aparcament en diferents llocs de la ciutat, entre altres: 
la plaça Espanya, a l’Estació de Can Feu - Gràcia i al Passeig Manresa. 
 
 

En no haver-hi més intervencions el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària 
delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretària delegada    Vist i plau 

El president 
 


